
 27.6.2018פגישת קיימא 

 ., לביא קורןמרים אלישע, ד, אדר,יובל, סימה, דו רחל, תום, -נוכחים

 גלריית המכבסה גשר הזיו.-מקום

 )בן גשר הזיו, מתגורר היום בכליל( קורן סבב הכרות וברוך הבא ללביא-1 

, בהם האחרוניםירועים בהם קיימא לקחה חלק בחודשים על אעל ידי יובל   סקירה ועדכונים  -2

 -אך היינו מאוד פעילים לא נפגשנו הרבה,

יובל של יהודה עם ס. ראש המועצה, ם בצוות היגוי של חזית הים: מספר  פגישות חברי א.

 ויהודה נפגשו עם ראשת החברה כלכלית.

 )תום מייצג את קיימא(צוות היגוי של התחבורה מטעם אשכול גליל מערבי.חברות ב ב.

 א תאורה, בנושא זיהום בנחל בצת, בנושא טורבינת רוח.מכתבים: בנוש ג.

 השתתפות בכנס זיהום אור. ד.

ולאירוע המחאה נגד הזיהום בחוף  רגון צעדת החופים אכזיב ראש הנקרהלאשותפים  ה.

 בצת.

ואנשי הים שבה קיימא חברים  קבוצת שומרי החוף והים  במסגרת  –יום האוקיינוסים  ו.

 הפצה של קיימא . תום גם הכין את הפלאייר הצבעוני.שימוש באמצעי  התיכון.

 המאבק באכזיב: הסתיים מו"מ מול היזמים. ז.

 עזרה בקמפיין. השתתפות בפגישות בתל אביב בנושא קמפיין התיקון לחוק החופים. ט.

, קיימא השתתפה ואף יזמה את  ה של יהודים ערביםפרויקט גליל לכולם: שיתוף פעול י.

 של גליל לכולם.המעגל האקולוגי 

 השתתפות בכנס תכנון אזורי עם יו"ר הוועדה המחוזית, ביוזמת האשכול. יא.

 יוזמת מפגש לשיתוף ציבור לתכנית החדשה לגן הלאומי אכזיב. יב.

 שהינו חבר קיימא. ביוזמת איתמר ברגר –טים וסיור בכל מאבקי האזור נמפגש עם סטוד יג.

 והמחצבה. תום יובל ועידן הרצו על אכזיב קיימא

 מכתב בקשה שהאזור של הגליל יוכר כמרחב ביוספרי. יד.

 הוגשה בקשת תמיכה לקרן של"י. טו.

 .)יובל, אלישע( כנס בכפר ורדים בנושא טורבינות רוחהשתתפות ב ט"ז.

 :התייחסויות

כשהיינו במפגש עם אורי אילן, מה שבלט לי זה שיש שינוי במנגינה. זה מאוד יפה  – מרים פלג              

ומאוד בריא. למשל, בנושא התחבורה שבזמנו כל פעם שהיו שואלים היו עונים: "יש תכנית 

  חומש". עכשיו הוא אומר ומודה שיש בעיה קשה ושהמצב לא טוב, לידו בוכבוט אומר שיאשימו 

 גינה אחרת. הוא היה מוכן לשמוע גם את ארגוני הסביבה. אותנו יום אחד. זו מנ

 יש מקום להגדיר מהם נכסי האזור. זאת מילה שמתקשרת טוב. -יובל 

 הייתי שמחה אם יהודה יוכל להוציא עדכונים אחרי ולפני פגישות שלו עם המועצה. – רחל כרם 

 

 2018היערכות לקראת הבחירות למועצה האזורית באוקטובר  .3

חשיבה איך קיימא יכולה להשפיע ולהביא את האג'נדה הסביבתית יובל: הפגישה היום תוקדש ל 

שנים על רקע  5להזכירכם קיימא הוקמה לפני כ אשר כ . 30.10.2018 -המתקרבותבחירות ב

יש כמה דרכי פעולה: כנס קיימא שהוא גם פאנל של המתמודדים, אפשרות  הבחירות למועצה.



גשים של המתמודדים ביישובים. דבר נוסף הוא לנסות לדרבן את פעילי נוספת היא הגעה למפ

 להתמודד כנציגי היישוב במליאת המועצה. או סביבה בכלל,  קיימא

אני חושב שאנחנו צריכים להוציא מסמך שאומר מה החזון של קיימא לאזור. אפשר להפוך אותו  

 לפלייר, לשלוח אותו בפייסבוק ואימייל.

הקודמת צילמנו את המתמודדים על מנת שנוכל לשלוף את הצילומים אם יום אחד אלישע: בפעם  

אחד מהמתמודדים יפר את הבטחותיו. בפעם הקודמת לקחתי חלק מהצילום, הפעם אני לוקח על 

 עצמי את העריכה.

אדר: הרבה ישתנה מבחינת מדיה. הדרך להעביר אינפורמציה. היום אם אתה עושה דבר כזה  

 וט להעביר את זה לציבור.הרבה יותר פש

בים היא אופציה עם פחות ארגון ופציה של להגיע למפגשים שגם ככה מקיימים בישוהארחל כרם:  

 מבחינתנו. 

לביא: מציע אם עושים כנס, עדיף שלא לקרוא זה כנס בחירות, אלא דווקא כנס בנושא איכות  

 סביבה שאילו מזמינים גם את המתמודדים לראש המועצה.

נושא התחבורה. זה נושא חם שהוא גם ככה  –אני מציע להתמקד על נושא אחד, למשל אדר:  

מסעיר את האזור. צריך לעורר ולמקד את הנושא הזה ספציפית בגליל המערבי. ככה נעלה את 

 המודעות גם על קיימא וגם על הנושא עצמו.

 : יובל –סיכום 

 –אין תמיכה גדולה בקיום פאנל. יחד עם זאת, מוצע  - 1

                  מא עם כל מועמד בנפרד ואליו להביא פעילים וקהל. אפשר יגש של קיפזום מיל .א

 כז שאלות / נושאים לקראת הבחירות.להתחיל לכתוב ולר

  נדאג להגיע לכמה שיותר ישובים אליהם יגיעו מתמודדים. .ב

                              מצולמים   יש לצלם כמו פעם שעברה. אלישע מתנדב לערוך וישלח בינתיים חומרים .ג

 מבחירות שעברו.

 לאזור . אג'נדה סביבתית של קיימא. –חזון  מסמך ניצור  - 2

 ותלייתם בישובים  יש הסכמה רחבה לגבי הדפסת באנרים.  - 3

 כל אחד יעשה מאמץ להשפיע על נציג המליאה ביישוב שלו. –במקביל  -  4

 2מתנדבים להיות חלק מהצוות. חסרים לפחות עוד  יוקם צוות מיוחד לנושא. תום ויובל-5

 אנרגיות... כרגע נראה שחסרותות עצמו ואת השתתפות כולם בתהליך הזה.  אנשים בצו

 

 תום -רשם והביא לכתב

 יובל –הוסיף ותיקן 

 רוח בגלריה המופלאה הזאת.יתודה לאדר על הא


